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وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: ۲۴ هزار 
و ۸۸۶ بیمار جدید کرونا در شبانه روز گذشته شناسایی شد 
و با فوت ۳۸۸ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در 
شبانه روز گذشته، تعداد جان باختگان این بیماری در ایران 
به ۶۷ هزار و ۹۱۳ نفر رسید و تاکنون 1 میلیون و 823 هزار 

و 958 تن به طور کامل بهبود یافته و ترخیص شده اند.
مرکز روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
روز گذشته در اطلاعیه ای اعلام کرد: تا دیروز و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، ۲۴ هزار و ۸۸۶ بیمار جدید 
مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که سه هزار و ۵۸۵ 
نفر از آن ها بستری شدند و مجموع بیماران کووید۱۹ در 

کشور به دو میلیون و ۳۱۱ هزار و ۸۱۳ نفر رسید.
وزارت بهداشت در این اطلاعیه افزود: تاکنون یک میلیون و 
۸۲۳ هزار و ۹۵۸ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستانها 
ترخیص شده اند. چهار هزار و ۹۹۱ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ نیز در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان 
ها تحت مراقبت قرار دارند و ۱۴ میلیون و ۷۳۹ هزار و 
۷۱۹ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
بر اساس این گزارش، هم اکنون ۳۰۱ شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۹۵ شهر در وضعیت نارنجی، ۴۵ شهر در وضعیت زرد 
و ۷ شهر در وضعیت آبی قرار دارند و بر اساس مصوبات 
ستاد ملی مقابله با کرونا مسافرت »از« و »به« شهرهای با 

وضعیت قرمز و نارنجی ممنوع است.
وزارت بهداشت همچنین اعلام کرد: تا کنون ۴۹۷ هزار و 
۴۱۸ نفر دوز اول واکسن کرونا و ۱۴۳ هزار و ۷۸۴ نفر نیز 
دوز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق 

شده در کشور به ۶۴۱ هزار و ۲۰۲ دوز رسید.
واکسن  تزریق  که  کشورهایی  در  کرونا  واکسیناسیون 

موثر  اند،  داده  انجام  سرعت  به  را  خود  شهروندان  به 
بوده به طوری که انگلستان با سرعت بخشیدن به روند 
واکسیناسیون کرونا توانسته است آمار مرگ های بالای 

هزار نفر را به ۴ نفر در روز کاهش دهد.
ویروس کرونا عامل بیماری کووید ۱۹ از اواخر سال ۲۰۱۹ 
در شهر ووهان چین مشاهده و در مدت کوتاهی در همه 
جهان منتشر شد؛ به طوری که سازمان بهداشت جهانی در 
اسفند ۹۸ )فوریه ۲۰۲۰( بروز پاندمی )همه گیری جهانی( 

این بیماری را تأیید کرد.
بر اساس آمار رسمی کشورها ویروس کرونا تاکنون حدود 
۱۴۲ میلیون نفر را در دنیا به طور قطعی مبتلا کرده و حدود 
سه میلیون نفر نیز بر اثر بیماری کووید۱۹ جان خود را از 

دست داده اند.
حتی  و  سرفه  عطسه،  یا  آلوده  دست  با  کرونا  ویروس 
قطرات تنفسی از طریق دهان، بینی و چشم به افراد منتقل 
می شود. تنگی نفس، خستگی و بدن درد، اختلال در بویایی 
از جمله علائم بیماری  و چشایی و مشکلات گوارشی 
کووید ۱۹ است. بیش از ۸۰ درصد مبتلایان به ویروس نیز 

دچار بیماری خفیف می شوند.
جهش ویروس کرونا در انگلستان، بزریل، هندوستان و 
آفریقا که موجب افزایش سرایت، بیماری زایی و مرگ و 
میر آن شده، نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده 

است.

شمار بهبودیافتگان کرونا به یک میلیون و 823 هزار و 958 تن رسید
کرونا در ایران

دکتر »رحیم خستو«: 

چند ماه پایانی دوره شورا، نیازمند 
احساس مسئولیت بیشتری از 

سوی اعضای شورا است 
رئیس  خستو،  رحیم  دکتر 
کمیسیون هنر و ارتباطات 
و سخنگوی شورای اسلامی 
شهر کرج در گفت و گویی 
»دنیای  با  اختصاصی 
هوادار«، درخصوص اتفاقات 
دویست و چهل و چهارمین 
جلسه رسمی علنی شورای 

اسلامی شهر کرج توضیحاتی ارائه داد.
وی گفت: این جلسه از ساعت ۹ الی ۱۱ صبح قرار بود 
برگزار شود و هشت نفر از اعضای شورا هم در ساعت 
مقرر در جلسه حضور یافته بودند، همچنین یکی دیگر 
از همکاران هم با تاخیر به جلسه اضافه شد و با غیبت 
مرخصی  ها  آن  از  یکی  که  شورا  اعضای  از  تن  چهار 
داشتند، جلسه به صورت رسمی شروع و برخی از لوایح 

بررسی شد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: جناب 
مهندس ایلیات از قبل اعلام کرده بودند که جلسه مهمی 
دارند و باید جلسه شورا را ترک کنند، با این اتفاق تعداد 
حالت  از  ما  جلسه  و  رسید  عضو  هشت  به  حاضرین 
رسمی خارج شد و به علت به حد نصاب نرسیدن تعداد 
حاضرین، پس از گذشت یک ساعت، ادامه این جلسه 

منتفی شد.
دکتر خستو افزود: به هرحال جلسات این دوره تا پایانِ 
مرداد ماه برگزار خواهد شد و باید تمامی این جلسات در 
موعد مقرر باحضور اعضا برگزار شود، این موضوع باید از 
طریق اعضای شورا جدی گرفته شود تا در ماه های پایانی 
شورا، موانع پیشِ روی مردم کرج تا حد توان به بهترین 

نحو رفع شود.
شورای  سخنگوی  و  ارتباطات  و  هنر  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج گفت: در این جلسه به جز بنده، آقایان، 
محمدی، زارع، خلیل اردکانی، مهدوی، رسولی، سلیم نژاد، 
ایلیات و سرکار خانم بزنی حاضر بودند و خانم دشتگرد هم 
مرخصی داشتند، مابقی همکاران بنا بر گفته رئیس محترم 
شورا، غیبت داشتند، مرخصی حق اعضای شورا است، اما 

باید با هماهنگی هیئت رئیسه باشد.
دکتر خستو در پایان تصریح کرد: در این چند ماه پایانی 
ما اعضای شورا باید با جدیت بیشتری فعالیت داشته 
باشیم، زیرا اگر این امر عملی نشود، لوایح خطرناکی رای 
خواهند گرفت، به همین خاطر ماه های پایانی احساس 
مسئولیت بیشتری از سوی اعضای شورا طلب می کند.

نقطه نظر

فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
مازندران منطقه ساری گفت : طبق اخطار هواشناسی مبنی 
با افزایش گرما و وزش باد، تمامی نیروهای یگان و ناظرین 

بر عرصه های طبیعی استان در آماده باش قرار گرفتند.
هواشناسی مازندران با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد که با 
ورود سامانه بادگرم جنوبی، هوای مازندران امروز چهارشنبه 
به طور میانگین تا ۱۰ درجه گرمتر می شود و خطر آتش 

سوزی در عرصه های طبیعی دور از انتظار نیست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرهنگ مجید 
ذکریایی روز گذشته با ذکر این نکته که ۹۸ درصد عامل 
آتش سوزی خطای انسانی است، افزود: با توجه به افزایش 
دما و وزش باد شدید، با کوچکترین بی توجهی بویژه خطای 
انسانی از سوی گردشگران خطر آتش سوزی به لحاظ تعداد 

منطقه و وسعت بسیار جدی است.
وی توضیح داد: از آن جایی که شرایط آب و هوایی و برگ 
های خشک ناشی از این گرما برای افزایش و گسترش آتش 
فراهم است، در صورت آتش سوزی در شرایط وزش باد 
شدید به طور یقین خسارت بیشتری بر  عرصه های جنگلی 

و مرتعی استان وارد خواهد شد.
ذکریایی با اظهار این که امکانات و تجهیزات آتش نشانی 

یگان های حفاظت عرصه های طبیعی مازندران در وضعیت 
اگر مسافران و گردشگران مرتکب  افزود:  دارد،  قرار  آماده 
خطای آتش سوزی عرصه های جنگلی نشوند، بقیه موارد 

تحت کنترل است.
وی با بیان این که با هماهنگی مدیریت بحران مازندران ، یگان 
های حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری و محیط 
زیست نیز در آماده باش قرار گرفتند، گفت  تمامی نیروها در 

محل محل کارشان در سرجنگل بانی ها حضور دارند.
مردم  از  مازندران  طبیعی  منابع  حفاظت  یگان  فرمانده 
خواست تا هرگونه بی توجهی و دخل و تصرف در عرصه 
های طبیعی و جنگلی را اعم از روشن کردن آتش، تصرف و 
تجاوز و یا  قطع درختان از طریق سامانه ۱۵۰۴ اطلاع دهند.
مازندران با ۲۴ هزار کیلومترمربع وسعت حدود یک میلیون 
و ۳۰۰ هزار هکتار اراضی جنگلی دارد که تحت مدیریت اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری منطقه ساری و نوشهر اداره 

می شود.

پلنگ گیلان نجات یافت

پس از انتشار اخبار متعدد از انقراض پلنگ تا تلف شدن گاه 
گاه این گربه سان عظیم، روز گذشته خبر رسید که محیط 

بانان گیلانی در ارتفاعات کوهستانی رودسر، پلنگ گرفتار در 
تله سیمی را نجات داده و در طبیعت رها کردند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست گیلان ضمن اعلام این 
خبر بیان کرد: یک قلاده پلنگ نر بالغ در تله مچ گیر افراد 
ناشناس در منطقه اشکورات رودسر گرفتار شده بود که پس 

از اطلاع بموقع نجات یافت.
یگان  ماموران  افزود:  خبر،  این  اعلام  با  کفایی  ساسان 
حفاظت محیط زیست رودسر پس از اطلاع بموقع از گرفتار 
شدن یک قلاده پلنگ در تله سیمی افراد ناشناس، بلافاصله 
به همراه دامپزشک و اکیپ یگان و کارشناسی حیات وحش 

استان و شهرستان  به منطقه مورد نظر اعزام شدند.
وی ادامه داد: گروه اعزامی پس از چند ساعت راهپیمایی 
در نقاط کوهستانی، این پلنگ گرفتار در تله را با استفاده 
از تزریق مواد بی هوش کننده از تله آزاد و پس از معاینه، 
بیومتری )آنالیز مشخصات( و اطمینان از سلامتی کامل 
و به علت آسیب ندیدن پس از به هوش آمدن در همان 

منطقه رهاسازی کردند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست گیلان عنوان کرد :پلنگ 
گرفتار بالغ، حدودا ۸ ساله و نر بود؛ محل تله گذاری در 
ارتفاعات حدود یک هزار و ۸۰۰ متری از سطح دریا بوده که 
برخی از باغداران به بهانه جلوگیری از خسارت گراز به زمین 
های کشاورزی و باغی خود اقدام به نصب چنین تله های  

سیمی می کنند.
کفایی از مردم طبیعت دوست گیلان خواست تا نسبت به 
جمع آوری تله های سیمی در مناطق مختلف استان اقدام 
نمایند و تاکید کرد : با متخلفان ناچار به برخورد قانونی و 

قضایی هستیم.
پلنگ یکی از گونه های حمایت شده و بزرگترین گربه سان 
وحشی کشور است و حفاظت از آن ها در سال های اخیر 
به خصوص پوشش بیمه ای برای جبران خسارت ها باعث 
شده تا این حیوان در وضعیت قابل قبول و مناسبی در 

استان قرار گیرد.
اتحادیه بین المللی حفاظت از محیط زیست این جانور را با 
توجه به کاهش جمعیت و کاهش محدوده زندگی آن در 
فهرست گونه های »در مرز تهدید به انقراض« قرار داده  است؛ 
با این همه اما جمعیت پلنگ از جمعیت دو خویشاوند 
نزدیکش یعنی شیر و ببر بیشتر است و وضعیت حفاظتی 

بهتری دارد.  

منابع طبیعی مازندران در آماده باش خطر آتش سوزی قرار گرفت
حرف اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه  شهید سپهبد محمدولی قرنی  که در23بهمن1357با حکم امام )ره( 
بعنوان رییس ستاد ارتش انقلاب منصوب شدند  در سوم اردیبهشت 1358در اولین اقدام تروریستی گروهک محارب 

ومنحرف فرقان ترور و شهیدشدند را گرامی می دارد.
ضمنا ضارب شهید قرنی حمیدنیکنام  ازگروهک فرقان دستگیر و اعدام و به درک واصل شد

وحید تیموری

  خبرنگار 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ابراهیم خلیلی« جامعه
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

محقق اصلی کارآزمایی بالینی واکسن رازی کووپارس 
اعلام کرد که تاکنون هیچ عارضه جدی نگران کننده ای 
در روند مطالعه بالینی این واکسن مشاهده نشده است.

عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی، دکتر سعید 
کلانتری روز گذشته در مراسم رونمایی از دوز استنشاقی 
واکسن رازی کووپارس که در بیمارستان رسول اکرم )ص(  
تهران انجام شد، اظهار داشت: تزریق مراحل اول و دوم فاز 
نخست این واکسن با موفقیت  انجام شده و امروز  نیز 

دوز استنشاقی برای اولین بار تجویز شد.

وی تصریح کرد: تا این مرحله هیچ عارضه جدی نگران 
کننده ای در روند مطالعه مشاهده نشده و نشان داده این 

واکسن بسیار کم عارضه است.
محقق اصلی کارآزمایی بالینی واکسن رازی کووپارس با 
این یادآوری که مطالعه به صورت دوسوکور اجرا می شود 
و فعلا در مورد ایمنی زایی آن نمی توان نظر قطعی 
داد، افزود: هدف فاز اول، بررسی ایمنی و بی خطر بودن 
واکسن است که به نظر می رسد این هدف حاصل شده 
و امیدواریم پس از مشخص شدن آنالیز داده ها، اواخر 

اردیبهشت فاز دوم مطالعه را شروع کنیم.

دوم  فاز  داوطلبان  غربالگری  از  همچنین  کلانتری 
کارآزمایی بالینی خبر داد و گفت: به محض اخذ مجوز 
برای آغاز فاز دوم، به سرعت وارد این مرحله شده و در 
کوتاه ترین زمان نسبت به ایمنی واکسن اطمینان حاصل 
کرده و هر چه سریع تر واکسنی موثر و ایمن به دست 

هموطنانمان برسانیم.
به گفته وی، پیش بینی می شود اواخر شهریورماه امکان 

تولید انبوه واکسن فراهم باشد.
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی در منطقه 

حصارک کرج مستقر است.

»محقق موسسه رازی«:

واکسن رازی کووپارس بسیار کم عارضه و بی خطر است

»البرز« چه خبر؟

به  اشاره  با  پزشکی  آموزش  و  درمان  و  بهداشت  وزیر 
اقدامات صورت گرفته توسط محققان ایرانی در زمینه 
ساخت واکسن اعلام کرد که کشورمان تا پایان بهار امسال 
به یکی از تولید کنندگان خوب واکسن کرونا در جهان 

تبدیل می شود.
سعید نمکی روز گذشته در نشست ستاد مقابله با کرونا 
استان البرز گفت: با تولید انبوه واکسن های ایرانی ، 
استان البرز به صادرکننده واکسن کرونا در کشور تبدیل 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه تحریم های ظالمانه برای کشورمان به 
فرصت تبدیل شده است، افزود: عزت ملی در تولید ملی 
است و این امر بارها مورد تاکید قرار گرفته که باید بر تولید 

و ظرفیت داخلی تکیه کرد.
نمکی گفت: در هفته دوم اردیبشهت ماه جاری تزریق 
واکسن های داخل در حد انبوه تر تزریق خواهد شد ضمن 

آنکه واکسن برکت به فاز سه تزریق خواهد رسید.
وی تاکید کرد که در بخش کیفیت واکسن ملی یقین 
داریم که مشکلی ندارد ضمن آنکه خط تولید واکسن 
مشترک اسپوتنیک وی روسیه در البرز درحال راه اندازی 
است و برای اعلام جهانی این دستاورد به البرز خواهم 

آمد.
وزیر بهداشت و درمان افزود: تولید واکسن های داخلی 
واکسن برکت، پاستور، رازی و فخرا در حال ریل گذاری 

است.
نمکی گفت: در بخش تحویل واکسن برخی کشورها 
بدعهدی کردند و سوال این است که چرا ۸۵ درصد واکسن 
جهان را باید هفت کشور دریافت کنند درحالیکه برخی از 

کشورها حتی یک دوز واکسن دریافت نکرده اند.
وی بیان بیان داشت: ایران از طریق کواکس ۱۶ میلیون و 
۷۰۰ هزار دوز واکسن کرونا خریداری کرده است که البته 

قرار بود اسفند ۹۹ بیاید اما فروردین امسال دریافت شد.
وزیر بهداشت و درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه موج 
چهارم کرونا به مراتب سنگین تر از موج های قبلی است، 
افزود: باید با  همراهی و همکاری بیشتر مردم این موج 
را کنترل کنیم که البته در هفته آینده شدت این موج  به 

ویژه در استان البرز بیشتر خواهد شد.
وی  افزود: تردیدی ندارم که این پیک را با همین وفاق 
و همدلی و عزم بلند ملی و جانفشانی همکاران در عرصه 

نظام سلامت طی خواهیم کرد.
نمکی با اشاره به دستاوردهای موفق طرح شهید سلیمانی 
بیان داشت: این طرح نیز با همدلی و همراهی بیشتر 

استمرار می یابد.
ویروس  مخاطرات  به  اشاره  با  درمان  و  بهداشت  وزیر 
انگلیسی کرونا گفت: اسفند ماه سال گذشته اولین مورد 
مرگ بیمار بر اثر کووید۱۹ جهش یافته در البرز ثبت شد که 
شناسایی این ویروس شدت انتقال آن قابل پیش بینی 
بود که در این زمینه اقدامات لازم توسط استانداران البرز 

و قزوین به عمل آمد.
نمکی با تبریک هفته سلامت اظهار داشت: این روزها به 
علت شدت یافتن کرونا، ایام سختی برای همکاران من در 

وزارت بهداشت و درمان است.
وی اظهار داشت: ویروس کرونا در طول ۱۴ ماه گذشته 
مشکلات زیادی برای مردم و مدافعان سلامت به وجود 

آورده اما تلاش ها همچنان ادامه دارد.
روحی  فشار  و  استرس  افزود:  درمان  و  بهداشت  وزیر 
کارکنان عرصه درمان کشور بالا بوده چرا که فعالیت در 

این شرایط خاص طاقت فرسا است.
وزیر  استیضاح  درخصوص  شایعاتی  به  اشاره  با  وی 
بهداشت ، گفت : از مجلس شورای اسلامی به خاطر 
همکاری با عرصه بهداشت و سلامت و کم کردن استرس 

ها تشکر و قدردانی می کنم.
نمکی گفت: پاسخ مجلس به این شایعات به ما انرژی 
داد چرا که هجمه ای علیه نظام سلامت شکل گرفت و 

سربازان خط مقدم سلامت تیتر رسانه ها شدند.
کشور  در  انگلیسی  ویروس  شیوع  داشت:  بیان  وی 
پرجمعیت ایران با منابع محدود به لحاظ زیر ساخت های 
سلامت موضوع آسانی نبوده اما ما در استان خوزستان 

تعداد مرگ ومیرهای ناشی از آن را تک رقمی کردیم.
وزیر بهداشت و درمان افزود: من سرباز جمهوری اسلامی 
ایران هستم و اگر حمایت ها، هدایت ها و محبت های 
مقام معظم رهبری نبود ما در نقطه موفق قرار نمی 

گرفتیم.
وی ادامه داد: ما اکنون در یک موج بسیار سهمگین و 
پیچیده کرونایی قرار داریم و نباید این وضعیت را آسان 

بگیریم.
نمکی با بیان اینکه استان البرز با داشتن جمعیت حاشیه 
نشین فراوان و قرار گرفتن در مسیر ارتباطی استان های 
مختلف کشور به لحاظ کرونایی در شرایط حساسی قرار 
دارد، گفت: مسئولان این استان باید وضعیت کرونایی 
را جدی تر بگیرند زیرا با وجود ویروس جهش یافته کار 

دشوار تر است و هفته آینده البرز وارد یک پیک سنگین 
تر خواهد شد.

وی از مسئولان استان البرز خواست نظارت های کرونایی 
برای رعایت پروتکل های بهداشتی را جدی تر بگیرند تا 

این مقطع نیز با کمترین مشکل به اتمام برسد.
نمکی بیان داشت: نظارت و رعایت مستمر پروتکل ها 
ضروری است که تاکید می کنم هر چه قدر در این بخش 

کم بیاوریم بیماری بر ما غلبه می کند.
وی گفت: اثرات نامطلوب عدم رعایت پروتکل های تهران 
را در کرج می بینم زیرا عدم رعایت پروتکل ها به ما زیان 

وارد می کند.
وی بیان داشت: فعالیت کلینیک های ۱۶ ساعته و ۲۴ 
ساعته برای عبور از موج چهارم کرونا در استان البرز و 
سایر مناطق کشور ضروری است که در حال انجام است.

وزیر بهداشت ادامه داد: باید تخت های بیشتری در هفته 
های آینده فعال شود تا بتوان پاسخگوی نیازهای بیماران 

کووید ۱۹ بود.
وی با اشاره به وجود پروژه های نیمه کاره درمانی در 
کشور و البرز گفت: در نشستی که با حضور معاون رئیس 
جمهوری و رئیس سازمان برنامه و بودجه برگزار شد، قرار 
شد اعتبار لازم به پروژه های نیمه تمام بهداشتی درمانی 

کشور و البرز تزریق شود.
نمکی اظهار داشت: شهرستان های شهریار، ملارد و قدس 
در غرب استان تهران فاقد یک تختی بیمارستانی دولتی 
هستند که به زودی ۲ هزار تخت در این مناطق افتتاح 
می شود که در این زمینه کمکی به کاهش مشکلات 

البرز خواهد بود.
وی بیان داشت: اکنون ۱۳ هزار تخت بیمارستانی در 
کشور در حال آماده سازی است ضمن آنکه یک هزارو۱۴۰۰ 

بهداشتی نیز اضافه می کنیم.
بهداشتی درمانی  نیمه تمام  پروژه های  نمکی گفت: 
استان البرز با پیشرفت فیزیکی بالای ۸۵ درصد تا یک ماه 

آینده تکمیل می شوند.

»وزیر بهداشت«:

البرز به یکی از صادرکنندگان خوب واکسن کرونا تبدیل خواهد شد
سیاست دوگانه در افزایش قیمت ها و تورم؛

دولت حامی مصرف کننده ها است یا 
متولی تولید و افزایش قیمت ها؟

می  المثلی  ضرب  در 
گویند:»هر چه بگندد نمکش 
می زنند، وای از آن روز که 
تمثیل  این  نمک«  بگندد 
مصداق بارز گرانفروشی، تورم 
سیاست  و  دولت  نقش  و 
های آن در تشدید آن است.

که  اقلامی  به  است  کافی 
قیمت گذاری آن مستقیما در اختیار دولت است، توجه 
کنیم، اقلامی که صد البته تاثیر بسزایی در افزایش قیمت 
گذاری  قیمت  دارند،  خدماتی  و  مصرفی  کالاهای  دیگر 
بالا  انواع خودرو که  گاز و همچنین  برق و  انشعاب آب، 
و پایین شدن قیمت آن ها در ارزش دیگر کالاها متفاوت 

است...
اما پرسش این جاست؛ آیا دولت از گرانی ها هم نفع می برد؟ 
پاسخ این پرسش واضح و مبرهن است، ظاهرا دولت از این 

گرانی ها، متنفع می شود!
مقوله  در  مسئولان  بعضی  صریح  اعتراف  به  مثال  برای 
افزایش قیمت دلار و طلا، بانک مرکزیِ دولت سود کلانی 
برده است، جالب تر این که توصیه های متعدد اصحاب 
دانشگاه و صاحب نظران اقتصادی نیز به راحتی نادیده گرفته 
می شود، در حالی که قرار بود افزایش قیمت ها به تدریج 
صورت پذیرد، بدون توجه به آثار تحریم و رکود اقتصاد جهانی 
به یکباره اتفاق افتاد و متاسفانه اثرات مخربی بر بدنه ی تولید 

کشور گذاشته است.
اما پرسش آخر: آیا دولت، تدبیری برای حل این مشکلات 
دارد؟ جدا از وعده های رنگین و شعارهای پوچ که دیگر برای 
مردم هم حکایت طبل تو خالی را دارد، از سردرگمی مسئولان 

نیز پاسخ پرسش آخرمان مشخص است!
به  ابی طالب«  با »شعب  رویارویی  برای  را  روز مردم  یک 
صبوری فرا می خوانند روز دیگر از کاهش قیمت طلا، دلار، 
مهار تورم و کنترل دولت بر همه امور خبر می دهند، اما در 

نهایت چه می شود؟
افزایش قیمت لبنیات، گوشت، مرغ، خودرو، مواد شوینده و 
هزاران چیز دیگر که در بین آن با تایید و تکذیب مسئولان 
مربوطه هم توام می شود و درآخر به قول عادل فردوسی پور، 
به صورت کاملا »خودجوش« افزایش قیمتی شکل می گیرد.

آنچه ما از درک آن عاجزیم این است که دولت حامی مصرف 
کننده ها است یا متولی تولید و افزایش قیمت ها!

متاسفانه با این شرایط کرونایی، اوضاع بد اقتصادی، اجاره 
مسکن، بازار بورس، افزایش یک شبه قیمت ها کم کم مردم 

را به سوی فلاکت نزدیک می کند.
امیدواریم مسئولان محترم حوزه اقتصادی و اجرایی دولت، 
نگاهی منصفانه تر پیدا کنند و با توجه به شرایط عامه مردم 
آمده،  پایین  خریدشان  قدرت  ها  گرانی  این  خاطر  به  که 

تصمیم گیری های عادلانه داشته باشند.
امروز بیشتر مردم از حداقل امور رفاهی برای گذران زندگی 
محروم هستند و این درد کمی نیست، بهتر است تصمیم 
های حوزه اقتصادی دولت با کارشناسی دقیق تری همراه 
شود تا در این شرایط بد کرونایی و اوضاع نامطلوب اقتصادی 
حداقل بیشتر ازاین رنج و گرانی جسم وروح مردم را نیازارد.

بحث روز

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد حقوقی«
 - شاعر و منتقد ادبی فقید - را گرامی می دارد

های  سرانه  بودن  پایین  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
سه  اکنون   : گفت  استان  این  درمانی  و  بهداشتی 
بیمارستان در این استان پرجمعیت نیازمند تکمیل 

و تجهیز هستند.
عزیزاله شهبازی روز گذشته در نشست ستاد مقابله با 
کرونا استان البرز که با حضور وزیر بهداشت و درمان و 
آموزش پزشکی در کرج برگزار شد، افزود: البرز به لحاظ 
سرانه تخت بیمارستانی، آخرین استان کشور پس از 

سیستان و بلوچستان است.
وی بیان داشت: این استان در شاهراه ارتباطی استان 
های مختلف کشور قرار دارد و روزانه بیش از یک 

میلیون تردد خودرویی در راه های البرز داریم.
شهبازی گفت: انتظار می رود با تکمیل بیمارستان 
های در دست ساخت ، بتوان سرانه های بهداشتی 

درمانی البرز را ارتقا بخشید.
استاندار البرز اظهار داشت: اکنون استان پرجمعیت 
البرز با سیل مهاجرت ها مواجه بوده و جمعیت این 

استان هر روز در حال افزایش است.
شهبازی افزود: با این اوصاف در برخی شهرستان های 
استان مانند فردیس بیمارستان فعال نداریم و تعداد 
تخت های بیمارستانی استان نیز متناسب با جمعیت 

میلیونی آن نیست.
وی تاکید کرد که سیل جمعیت مهاجر در این استان 
نیازمند تامین امکانات و خدمات لازم از جمله در 

بخش سلامت است.
استاندار البرز در عین حال بیان داشت که تاکنون 
چهار واکسن کرونای کشور  توسط محققان در حوزه 

جغرافیایی استان البرز ساخته شده است .
شهبازی تاکید کرد که البرز در بحث واکسیناسیون 
جمعیت آسیب پذیر زیادی دارد و باید مورد توجه ویژه 

قرار گیرد.
اکنون بیمارستان های ۲۶۰ تختخوابی فردیس ، ۱۰۰ 
تختخوابی کمالشهر کرج و ۳۲ تختخوابی طالقان نیمه 

کاره هستند.

این  و  داشت  فراوانی  های  استقلال ضعف  دفاع 
نشان  دوم  بازی  حتی  و  اول  بازی  در  را  ضعف 
اوج آشفتگی  الدحیل  برابر  بازی  بود ولی در  داده 
و ناهماهنگی را دیدیم. یقینا این ساختار دفاعی 
استقلال است که ایراد دارد ولی عدم هم پوشانی 
دو دفاع مرکزی و هافبک های دفاعی شکست پرگل 

استقلال را برابر الدحیل  رقم زد.
اسفندیار  چشم  ترین  مهم  بنده  اعتقاد  به  ولی 

استقلال درون دروازه بود.
از  که  گل  تا   4 روی  هم  یکبار  مظاهری  رشید 

حناحین ارسال شد خروج نکرد و این ضعف بزرگی 
برای دروازه بان استقلال است. واقعا سوال می کنیم 
رشید مظاهری چندتا توپ گرفت و چه واکنشی در 

بازی دیشب داشت که دلمان خوش باشد!؟
البته این ضعف با یک بار و دوبار مرتفع نمی شود 
چون باید در ذات یک دروازه بان این تفکر باشد که 

او حاکم مطلق محوطه 18 قدم است.
لک  حامد  هم  اکنون  بیاورید...  بیاد  را  عابدزاده 
است  ها شجاع  در خروج  تا حدودی  پرسپولیس 
و موفق ولی رشید مظاهری که روی زمین واقعا 
ضعیف است  انتظار می رود با دست های کشیده 
از جناحین بیرون  در توپ های هوایی و ارسالی 
بیاید و توپ ها را قطع کند اما متاسفانه او در همان 
چارچوب ترجیح می دهد بایستد و نتیجه اش 4 گل 
می شود که زحمات مهاجمان را هدر داد. استقلال 
به سختی گل زد و به سادگی خورد و این دو دلیل 
عملکرد  و  دفاعی  ساختار  ضعف  داشت.  عمده 

ضعیف رشید مظاهری.

»استاندار البرز«:

 سه بیمارستان در البرز نیازمند تکمیل هستند
بودجه مدیریت بحران کشور امسال

 ۶۰ هزار میلیارد تومان است

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور با اعلام اینکه معمولا حدود ۶ 
درصد از منابع عمومی بودجه کل کشور برای مدیریت بحران در نظر 
گرفته می شود، گفت که امسال برای مدیریت بحران اعتباری بالغ بر 

٦٠ هزار میلیارد تومان در نظر گرفته شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، اسماعیل نجار روز گذشته در حاشیه 
بازدید از سد هراز در آمل در گفت  و گو با خبرنگاران افزود که نیمی 
از این بودجه برای  پیشگیری از حوادث و نیم دیگر هم ویژه مقابله 

با بحران است.
با وجود مشکلات مالی و گستردگی حوادث، دولت  وی گفت: 
طی چند سال اخیر در زمینه مقابله با رخدادهای پیش بینی نشده 

اهتمام جدی داشته است.
معاون وزیر کشور یکی از عوامل و ریشه های ایجاد بحران های 
پیش بینی نشده در کشور را تغییرات اقلیمی برشمرد و افزود: 
متاسفانه تاثیر تغییرات اقلیمی در ایران زیاد است و بر همین اساس 

هم کشور حدود 1٧ سال با خشکسالی مواجه بود.
وی توضیح داد: در سالیان اخیر تنها سال 98 برای ایران سال پر 
بارش بود و متاسفانه طبق بیش بینی های انجام شده امسال نیر با 

خشکسالی و کاهش بارندگی رو به رو هستیم.
نجار آسیب پذیرترین حوزه در مواجهه با تغییرات اقلیمی را تامین 
آب آشامیدنی معرفی کرد و گفت: تامین آب شرب و کشاورزی برای 
تامین امنیت غذایی حائز اهمیت است و از این رو احداث سد از 

اولویت های مهم دولت به شمار می رود.
راه جایگزین، مشکل مهم سد هراز

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور همچنین به اشاره به بازدیدش 
از سد هراز، یکی از مشکلات برای احداث این سد را ساخت جاده 
حایگزبن عنوان کرد و گفت: سال گذشته برای احداث جاده جایگزین 
و تکمیل سد حدود ٦٠ میلیارد تومان از بودجه مدیریت بحران 

اختصاص یافت.
وی افزود: با توجه به ارزیابی و بازدید صورت گرفته از سد هراز، در 
سال جاری نیز مبلغی به این دو پروژه از محل بودجه مدیریت بحران 

اختصاص خواهد یافت.
ساخت سد هراز که به عنوان سد »منگول« هم در طراحی های اولیه 
شناخته می شود در سال های ۶۹ و ۷۰ ردیف اعتباری در بودجه 
ملی کشور گرفت، اما به دلیل اختلافات سیاسی، زیست محیطی 
و اجتماعی، عملیات اجرایی آن حدود ۱۸ سال بعد در سال ۱۳۸۸ 

آغاز شد.
سد مخزنی هراز بر روی رودخانه ای با همین نام در آمل در حال 
ساخت است و با آبگیری آن بخشی از جاده بین المللی و یکصد 
ساله هراز نیز به عنوان اصلی ترین راه اتصال پایتخت به مازندران به 

زیر آب خواهد رفت.
برای تداوم بهره برداری از جاده هراز که سالانه میزبان ده ها میلیون 
تردد است، جاده  موقت جایگزین به طول چهارکیلومتر در حال 
ساخت است که از بالا و مجاور محل احداث سد عبور خواهدکرد که 

به صورت تک مسیر و از سمت شمال به جنوب است.
نجار به منظور بررسی وضعیت پروژه های مرتبط با مدیریت بحران، 
شرکت در جلسه ستاد پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی عملیات 

پاسخ به بحران صبح دیروز سه شنبه به مازندران سفر کرد.
وی در نخستین روز سفرش از پروژه های مدیریت بحران از جمله 

پروژه آبرسانی شهرهای گروه الف، تصفیه خانه آب شهر بابل، پروژه 
دیواره سازی رودخانه حاشیه شهر زیرآب و شهر پل سفید و پروژه 

تثبیت بستر رودخانه آهنگ رود شیرگاه بازدید کرد.
بازدید از محور گلندرود که به دلیل حوادث طبیعی از جمله برف، 
سیل و رانش مسدود می شود و بازدید از مجموعه دانش بنیان 
ابتکار ایمن ساز که در زمینه تولید تجهیزات دریایی و شبیه سازهای 
کمک آموزشی کشور فعال است، از دیگر برنامه های امروز سفر 

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور به استان مازندران است.

سد هراز با تامین اعتبار سه سال آینده بهره برداری می شود

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مازندران گفت که سال جاری برای 
تکمیل سد هراز ۴۰ میلیارد تومان اعتبار در نظرگرفته شده است.

محمد ابراهیم یخکشی روز گذشته در حاشیه بازدید معاون وزیر و 
مدیرکل مدیریت بحران کشور از سدهراز افزود: در سال 99 هم حدود 
۱۲۰ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل سد هزار تخصیص یافت و 
توانستیم این سد را از رکود چند ساله حاکم خارج و کارهای اولیه 

را انجام دهیم.
وی میزان پیشرفت فیزیکی سد هراز را در حال حاضر ۴۰ درصد اعلام 
کرد و گفت که تا پایان سال  1٠ درصد دیگر از عملیات اجرایی سد 

انجام خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مازندران افزود که برای تکمیل پروژه 
راه جایگزین و تکمیل سد هراز حدود 8٠٠  تا یکهزار میلیارد تومان به 

قیمت روز اعتبار نیاز است.
وی با اعلام این که امسال برای این طرح از فاینانس نیز استفاده 
خواهد شد، ابراز امیدواری کرد که با صدور مجوز از سوی سازمان 
برنامه و بودجه، اعتبار بیشتری از آنچه که برای سال ۱۴۰۰ پیش بینی 

شده برای تکمیل سد هراز مهیا شود.
یخکشی وعده داد که اگر اعتبار مورد نیاز از طرق مختلف تامین 

شود، سد هراز تا سه سال آینده به بهره برداری می رسد.
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور در این بازدید برای تامین اعتبار 
بیشتر برای تکمیل سد هراز از محل بودجه این سازمان قول مساعد 

داد.
قابلیت سد هزار تامین آب زراعی ۱۱۰ هزار  هکتار اراضی کشاورزی، 
آب شرب ۱۴ شهر و ۵۰۰ روستامنطقه و همچنین تامین انرژی 
برقابی به میزان ۲۵ مگابایت و کنترل سیلاب و بهبود شرایط زیست 

محطیی است.
ساخت سد هراز که به عنوان سد »»منگول « هم در طراحی های 
اولیه شناخته می شود در سال های ۶۹ و ۷۰ردیف اعتباری در 
بودجه ملی کشور گرفت ، اما به دلیل اختلافات سیاسی ، زیست 
محیطی و اجتماعی، عملیات اجرایی آن حدود ۱۸ سال بعد در سال 

۱۳۸۸ آغاز شد.
سد مخزنی هراز بر روی رودخانه ای با همین نام در آمل در حال 
ساخت است. این سد از نوع خاکی با هسته رسی   است که  قرار 

است به ارتفاع ۱۵۰ متر با طول تاج ۳۷۳ متر ساخته شود.
ظرفیت نهایی پیش بینی شده برای این سد ۶۵۰ میلیون مترمکعب 
است و به تنهایی می تواند برابر با هشت سد بزرگ و کوچک موجود 
در مازندران و ۸۰۰ قطعه آببندان فعلی استان ذخیره سازی آب انجام 

دهد.

مدیریت بحراندر شهر

رشید مظاهری و ساختار دفاعی؛
 چشم اسفندیار استقلال

مستطیل سبز

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد معین« - استاد فقید فرهنگی
زبان فارسی و پدیدآورندۀ فرهنگ معین - را گرامی می دارد

کارگردان فیلم سینمایی »خانه پدری« بر اثر 
ابتلا به کرونا در بیمارستان بستری شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، کیانوش عیاری 
تلویزیون  و  سینما  سرشناس  کارگردان 
همزمان با تولید سریالش ۸۷ متر به کرونا 
مبتلا شده و بعد از چند روز درمان خانگی در 

بیمارستان نیکان بستری شد.
کیانوش عیاری متولد ۲۳ اردیبهشت ۱۳۳۰ 
در شهر اهواز و نویسنده و کارگردان ایرانی 
است. عیاری فعالیت سینمایی را با ساخت 
فیلم های کوتاه ۸ م. م. در سینمای آزاد 

اهواز آغاز کرد.
نگارش  با  را  ای  حرفه  سینمای  عیاری 
فیلمنامه و کارگردانی فیلم تنوره دیو تجربه 
کرد. از مشخصه های بارز فیلم های عیاری 
و  فردش  به  منحصر  گرایانه  واقع  سبک 
پرداختن به موضوعات بکر هم چون پیوند 
قلب در فیلم بودن با نبودن می توان نام برد.

عیاری از سال ۱۳۸۱ به مدت ۵ سال مشغول 
ساخت سریال روزگار قریب بود که داستان 
زندگی بنیانگذار طب نوین کودکان در ایران، 
دکتر محمد قریب است. عیاری برای فیلم 
آبادانی ها در سال ۱۹۹۴ برنده جایزه پلنگ 
نقره ای جشنواره بین المللی فیلم لوکارنو 

شد.
 ،)۱۳۶۴( دیو  تنوره   ،)۱۳۵۸( ها  نفس  تازه 
شبح کژدم )۱۳۶۵(، آن سوی آتش )۱۳۶۶(، 
روز باشکوه )۱۳۶۷(، دو نیمه سیب )۱۳۷۰(، 
آبادانی ها )۱۳۷۱(، شاخ گاو )۱۳۷۴(، خانه به 
خانه )۱۳۷۵(، بودن یا نبودن )۱۳۷۷(، سفره 
ایرانی )۱۳۷۹(، بیدار شو آرزو )۱۳۸۳(، خانه 
پدری )۱۳۸۹(، کاناپه )۱۳۹۵( و  رکر )۱۳۹۸( 
از جمله فیلم های سینمایی است که عیاری 

آن ها را کارگردان کرده است.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛»کیانوش عیاری« به کرونا مبتلا شد

رقابت فیلم های ایرانی در سه
 جشنواره معتبر خارجی

جشنواره هاسینما

»قصیده  و  مسلخ«  در  »مسخ  »کارواش«، 
گاو سفید« سه فیلم ایرانی که این روزها در 

جشنواره های خارجی رقابت می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم مستند کارواش 
به کارگردانی محسن سخا و محصول شبکه 
دوره  دوازدهمین  مسابقه  بخش  به  مستند 

جشنواره فیلم های کُردی لندن راه یافت.
دوازدهمین جشنواره  جهانی فیلم کردی لندن 
از ۲۶ فروردین به صورت آنلاین آغاز به کار کرده 
 است و تا ۷ اردیبهشت ادامه خواهد داشت که 
فیلم مستند کارواش محصول شبکه مستند به 
بخش مسابقه این دوره از جشنواره راه یافته 

است.
شادمان  و  فتاحی  نگین  حضور  با  کارواش 
کامران به گوشه هایی از زندگی این زوج حامی 

حیوانات در شهر مریوان می پردازد.
سال ۲۰۰۱  از  لندن  کردی  فیلم های  جشنواره 

شروع به کار کرده است.

»مسخ در مسلخ« به کالیفرنیا می رود

فیلم سینمایی مسخ در مسلخ به تهیه کنندگی 
در  دارایی  جواد  کارگردانی  و  زاده  کوه  مهدی 
نوزدهمین  در  خود  جهانی  حضور  هشتمین 
جشنواره بین المللی ریورساید به نمایش در 

می آید.
جشنواره فیلم ریورساید از ۲۷ آوریل تا ۱ می برابر 
با ۷ تا ۱۱ اردیبهشت ماه به دلیل شیوع کرونا 
به صورت آنلاین و با برگزاری کارگاه آموزشی، 
و  انیمیشن  و  بلند، کوتاه  فیلم های  نمایش 
مستند و جلسات پرسش و پاسخ آنلاین در 

ریورساید ایالت کالیفرنیا برگزار خواهد شد.
نوزدهمین جشنواره بین المللی ریورساید آمریکا 
از سال ۲۰۰۲، بهترین فیلم بین المللی و مستقل 
معاصر را به منطقه کالیفرنیای جنوبی، سریع 
ترین منطقه در حال رشد در آمریکا، آورده است 
و به دنبال فیلم های متنوع و چالش برانگیز 
از آشوب های اجتماعی، درگیری های انسانی 
و جسارت روح انسان و فیلم های رمز آلود و 

وحشت است.
مسخ در مسلخ نخسین فیلم بلند جواد دارایی 
است و طبق روال فیلم های کوتاه آوانگارد خود، 
و  تدوین  نویسندگی،  کارگردانی  بخش های 
فیلمبرداری و تکنی کالر مسخ در مسلخ را خود 

انجام داده است.
مسخ در مسلخ پیش از این در جشنواره های 
دیگری چون چهل و دومین جشنواره بین المللی 
افِِبو، بیست و دومین دوره جشنواره استخوان 
های برهنه، هفدهمین جشنواره بین المللی 
چهاردهمین  هیوستون،  آمریکایی  آسیایی 
جشنواره فیلم های کودکان بنگلادش، هفتاد 

و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم سالرنو، 
و  قبرس  فیلم  جشنواره  دوره  پانزدهمین 
پانزدهمین دوره جشنواره بین المللی ماربلا نیز 

حضور داشته و به نمایش درآمده است.
فریبا طالبی، سعید احمدی، فریبا ترکاشوند، 
فوژان احمدی، مهشید خسروی، ایمان صراف، 
آرزو بلالی دهکردی، فرحناز منافی ظاهر، رحمت 
شکرخنده، سارینا یوسفی، محمد اقلیمی بابانظر، 
امیرعباس قضایی، آوین کوه زاده، عسل شکری، 
خورشید حق مرادی، وانیا علیزاده و نادیا کلیوند 

بازیگر این فیلم هستند.
پخش و توزیع بین المللی این فیلم توسط 

کمپانی دیاکو فیلم صورت می گیرد.

»قصیده گاو سفید« به جشنواره ترایبکا دعوت شد

فیلم قصیده گاو سفید ساخته بهتاش صناعی 
ها به عنوان نماینده سینمای ایران در بیستمین 
آمریکا  ترایبکا در کشور  دوره جشنواره معتبر 

حضور خواهد یافت.
بیستمین جشنواره فیلم ترایبکا که قرار است 
، امسال از تاریخ ۹ تا ۲۰ ژوئن )۱۹ تا ۳۰ خراد( 
برگزار شود فهرست ۶۶ فیلم حاضر در این رویداد 
سینمایی شامل ۵۵ نمایش نخست جهانی را 
اعلام کرد و فیلم قصیده گاو سفید به کارگردانی 
بهتاش صناعی ها یکی از فیلم های حاضر در 

بخش »هفته منتقدین ترایبکا« است.
این فیلم پیش از و در هفتاد و یکمین دوره 
جشنواره فیلم برلین، یکی از ۱۵ فیلم بخش 

رقابتی اصلی بود.
در خلاصه داستان فیلم قصده گاو سفید به تهیه 
کنندگی غلامرضا موسوی آمده است: مینا زنی 
سی و پنج ساله که شوهرش به علت قتل عمد 
قصاص شده، اکنون زندگی سخت و بی رمقی 
را می گذراند. این شرایط زمانی پیچیده تر می 
شود که مردی نزد پلیس آمده با ارائه شواهد ، 
اعترافاتی می کند که زندگی مینا را در مسیری 

جدید قرار می دهد.
مریم مقدم، علیرضا ثانی فر، پوریا رحیمی سام، 
فرید قبادی، لیلی فرهادپور، سوده ازقندی، امیر 
شریعت، ماهور احمدی، محمد حیدری، زهرا 
پرهون، ابراهیم گله دارزاده، سمیه برجی، مهدی 
پیله وری، ماندانا معزی پور، سمکو روشنی و 
فیلم سینمایی  این  بازیگران  پوررئوفی  آوین 
 »Totem Films« هستند و کمپانی فرانسوی
المللی فیلم »قصیده گاو  امتیاز پخش بین 

سفید«  را بر عهده دارد.
جشنواره فیلم ترایبکا دو دهه پیش و پس از 
تحولات مرتبط با حملات ۱۱ سپتامبر آغاز کرد 
و اکنون به یکی از جشنواره های مهم فیلم های 

مستقل در جهان تبدیل شده است.

مدیر بازار فیلم و مدیر ارتباطات سی وهشتمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر با حضور در لایو 
اینستاگرام درباره برگزاری نخستین بازار فیلم 

مجازی در ایران توضیحاتی را ارائه کردند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، نشست 
نخستین بازار فیلم مجازی در ایران با حضور 
کامیار محسنین مدیر ارتباطات بین الملل و 
فاطمه جواهرساز مدیر بازار فیلم بعد از ظهر 
امروز ۱ اردیبهشت در صفحه اینستاگرام جشنواره 

جهانی فیلم فجر برگزار شد.
ضمن  نشست  این  ابتدای  در  محسنین 
تشریح شرایط برگزاری بازار فیلم در این دوره 
از جشنواره جهانی فیلم فجر گفت: در این 
یک سال تحقیقاتی می کردیم که ببینیم به 
چه شکل می توانیم بازار را برگزار کنیم به این 
نتیجه رسیدیم که از راهی استفاده کنیم که 
جشنواره کن و تورنتو استفاده کرده بودند. ما 
گرایشی داریم تا در وهله اول روی بازاریابی 

فیلم های ایرانی تمرکز کنیم.
فاطمه جواهرساز مدیر بازار فیلم جشنواره در 
وضعیت  آخرین  درباره  گفت وگو  این  ادامه 
برگزاری بازار فیلم جشنواره جهانی فجر توضیح 
داد: ما در مکاتباتی که با صاحبان آثار داشتیم، 
تاکنون پاسخ های مثبت زیادی گرفته ایم تا به 

صورت مجازی در خدمت آن ها باشیم.

آخرین وضعیت بازار فیلم جشنواره جهانی 
فیلم فجر

محسنین در توضیح کیفیت برگزاری مجازی 
بازار فیلم جشنواره جهانی فجر با استفاده از 
پلتفرم جهانی »سیناندو«)Cinando(  بیان کرد: 
قرار است از بخش ویدیو لایبرری هم استفاده 
کنیم و قراردادی بسته شده و این امکان را 
داریم که ۶۰ پکیج از فیلم های ایرانی به مدت 
۱۱۰ دقیقه داشته باشیم. پلتفرمی که با آن 
قرارداد بسته ایم به قدری امن است که کسی 

نمی تواند از آن دانلود غیرقانونی کند.
محسنین تاکید کرد: این پلتفرم با جشنواره 
کن هم همکاری داشته است. در این پلتفرم  
بارگذاری می شود،  ایران  بسته سینمای   ۶۰
ضمن اینکه در فضای مجازی بازار می توانیم 
که  باشیم  خارجی  مهمان   ۴۰۰ پذیرای 

خریداران فیلم، دبیران و برنامه ریزان جشنواره، 
منتقدان و چهره های شاخص هم در بین آن 

ها خواهند بود.
را  امکان  این  فجر  جشنواره  داد:  ادامه  وی 
آثار  خودشان  فیلم،  صاحبان  که  می دهد 
پلتفرم  وارد  کسی  وقتی  کنند.  بارگذاری  را 
»سیناندو« می شود یا در زمره مهمانان مهم 
قرار می گیرد به محتوا دسترسی پیدا می کند، 
اما مهمانان و خریداران دسترسی مستقیم 
به آثار نخواهند داشت. باید به صاحبان آثار 
درخواست بدهند تا به آن ها اجازه دسترسی 
داده شود. این پلتفرم یک ماه اشتراک رایگان 
خواهد داد تا استفاده کنندگان با شرکت های 
بین المللی در تماس باشند.  لینک ۶ ماهه آثار 
منتخب در بخش بازار هم در اختیار صاحبان 

آثار قرار می گیرد.
محسنین در بخش دیگر این برنامه گفت: 
روال  مطابق  جشنواره  در  حاضر  فیلم های 
هر ساله از بین فیلم هایی انتخاب می شوند 
شوند.  برگزیده  بازار  در  نمایش  برای  که 
ملاقات هایی در چارچوب آنلاین با صاحبان 

آثار، خریداران و... نیز ترتیب داده می شود.

شیوه تعامل خریداران و فروشندگان

بازار  در  که  برنامه هایی  درباره  جواهرساز 
فیلم در دست پیگیری است،  گفت: درباره 
باید  شده  مرسوم  الان  که  ملاقات هایی 
بگویم خریداران می توانند درخواست بدهند و 
مستقیما با شرکت های پخش ایرانی در ارتباط 
باشند و برای مذاکرات بعدی با هم در تعامل 
باشند. جشنواره جهانی فیلم فجر از بالاترین 
می کند  استفاده  بین المللی  استانداردهای 
فستیوال های  که  امکانی  همان  اصل  در 
بین المللی استفاده می کنند و این اتفاق بزرگی 
است. من این اطمینان خاطر را می دهم که 
افراد بتوانند از این بازار مجازی استفاده کنند و 

با اطمینان خاطر این بازار را دنبال کنند.
محسنین هم بیان کرد: برای برگزاری میتینگ 
هم با پلتفرمی به توافق رسیدیم که با مشکلات 
وصل شدن مواجه نباشیم و دو طرف بتوانند 
به راحتی با هم ارتباط برقرار کنند. بسیاری 
از فیلم ها هستند که راه حضور و نمایش در 

مجامع بین المللی به پخش کنندگان جهانی را 
از همین بازار جشنواره جهانی فیلم فجر آغاز 
کرده اند. البته ما حق نداریم اطلاعات را فاش 
کنیم چون مفاد قرارداد محرمانه است. هیچ 
بازاری نمی تواند دقیقا اعلام کند چه اتفاقاتی 

در آن رخ داده است.
وی در مورد وضعیت سینما در شرایط کرونا 
گفت:  روال سینمای ایران توقف پیدا نکرده 
است و حتی در سال کرونایی چیزی حدود 
۱۱۰ عنوان فیلم تولید و درخواست حضور در 

جشنواره ملی فیلم فجر را داده بودند.
محسنین ادامه داد: وضعیت اکران در همه 
جای دنیا نابسامان است اما یکی از راه های 
مجامع  در  حضور  دنیا  تمام  در  درآمدزایی 
این  از  پخش  حق  کسب  و  بین المللی 
حضورهاست. سینمای ایران هم نمی توانست 
از این قاعده مستثنی باشد در نهایت فوریت 
و ضرورت احساس می شد که راهکاری برای 
تداوم بازار بین المللی فراهم شود به همین 
جهت فکر می کنم امسال یکی از موضوعاتی 
که می توانیم درباره آن بحث کنیم این است 
که برای خیلی ها مسافرت به ایران و دور بودن 
از محل کاری سخت بود. برخی از نمایندگان 
بود  ممکن  بین المللی  بزرگ  جشنواره های 
کنند  پیدا  حضور  نتوانند  دوره ها  برخی  در 
نمایندگان بسیاری  امسال می بینم که  اما 
از جشنواره های مهم برای حضور ابراز تمایل 

کرده اند.

یک تازه در سینمای ایران

نشست لایو اینستاگرام برگزاری نخستین بازار 
فیلم مجازی در ایران با صحبت های فاطمه 

جواهرساز ادامه پیدا کرد.
وی در مورد شیوه حضور خریداران خارجی در 
بازار فیلم گفت: درباره خریداران باید بگویم با 
توجه به گستردگی کشورها، سعی کردیم از 
تمام کشورها خریداران خوبی را پیدا کنیم 
و با آنها مکاتبه کنیم و خوشبختانه تا الان 
بازخوردهای خوبی گرفته ایم حتی برخی اصرار 
داشتند  فیزیکی  به صورت  بازار  برگزاری  به 
اما گفتیم می توانند به صورت آنلاین حضور 

داشته باشند.

در بازار مجازی جشنواره جهانی فیلم فجر
چه خواهد گذشت؟
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حسین نیک نژاد«
 - پیشکسوت فقید کشتی - را گرامی می دارد

رئال مادرید در روزهای اخیر یکی از عجیب ترین مقاطع تاریخ خود 
را سپری کرده است.

پروژه برگزاری رقابت های سوپرلیگ تنها 48 ساعت به طول انجامید 
و با انصراف اغلب تیم های شرکت کننده، این برنامه جنجالی خیلی 
زود ملغی شد. از رئال مادرید و فلورنتینو پرز به عنوان نیروهای 
اصلی پیاده شدن این پروژه نام برده شده بود و حتی پرز ریاست 
مجمع رقابت های سوپرلیگ را نیز بر عهده داشت. اما نشریه آ.اس 
فاش کرد طبق قوانین باشگاه رئال مادرید، این تیم تقریبا حق 

شرکت در سوپرلیگ اروپا را نداشته است.
در ماده سه و چهار قوانین داخلی باشگاه رئال مادرید آمده که این 
باشگاه باید در رقابت هایی شرکت بکند که مورد قبول فدراسیون 
فوتبال اسپانیا است. تقریبا تردیدی وجود نداشت که فدراسیون 
فوتبال این کشور اجازه خروج رئال مادرید از لیگ قهرمانان و شرکت 
در سوپرلیگ را نمی داد، زیرا اینگونه رقابت های لالیگا تحت الشعاع 

قرار می گرفت و از اعتبار این مسابقات کم می شد.
رئال مادرید برای تغییر این قانون نیاز به رای دو سوم اعضای مجمع 
خود داشت که در واقع هم نظر کردن آن ها در مورد این پروژه 
جنجالی بسیار دشوار بود و بعید به نظر می رسید فلورنتینو پرز 
توانایی انجام چنین کاری را داشته باشد. طبق قوانین فعلی، رئال 
مادرید حتی قادر به تخظی از قوانین فیفا و یوفا هم نیست، زیرا 

فدراسیون فوتبال اسپانیا زیر مجموعه ای از این دو نهاد قدرتمند 
محسوب می شود.

در واقع فلورنتینو پرز باتجربه برای شرکت در تورنمنتی اینقدر اصرار 
داشت که حتی از حضور تیم خودش در آن مطمئن نبود. رئیس 
باتجربه رئال مادرید در ساعات اخیر انتقادات زیادی را متحمل شده 

و بسیاری خواهان استعفای او شده اند.

سرمربی تیم فوتبال زنان شهرداری سیرجان گفت: یکی از ضعف های 
بزرگ تیم های ملی نداشتن بازی تدارکاتی بود و این موضوع برای 
تیم های باشگاهی هم صدق می کند بنابراین با حضور در جام 

باشگاه های آسیا نتیجه ای نخواهیم گرفت.
تیم شهرداری سیرجان در این فصل از لیگ برتر فوتبال زنان قهرمان 
شد و می تواند به عنوان اولین تیم ایرانی باشگاهی در مسابقات جام 

باشگاه های آسیا حضور یابد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، مریم جهان نجاتی روز 
گذشته با اعلام این خبر، اظهار داشت: لیگ برتر فوتبال زنان به 
دلیل کرونا در دو گروه برگزار شد و ما در مرحله مقدماتی تنها تیم 
بدون باخت بودیم که توانستیم به دور بعد صعود کنیم. از همان 
ابتدا عنوان کرده بودند که قهرمان لیگ برتر به جام باشگاه های آسیا 

خواهد رفت و همین امر سبب شد تا حساسیت بازی ها بالا برود.
وی ادامه داد: هر چهار تیم مدعی قهرمانی بودند و در این فصل 
شاهد لیگ بسیار کیفی و فنی خوبی بودیم. برگزاری منظم لیگ 
در این چند سال به ما کمک کرد تا فوتبال از حالت دو قطبی بودن 
خارج شود و قهرمانی تنها بین یک یا دو تیم نچرخد. در واقع فاصله 
میان تیم ها خیلی زیاد بود اما در این فصل اگر دقت کنیم، شهرداری 
بم از سپاهان شکست خورد، وچان ۴ بار برابر ما تن به شکست داد 
و سپاهان که از بم برد، برابر ما باخت. این نتایج نشان دهنده رقابت 

حساس میان تیم ها و کیفیت منظم برگزاری مسابقات بود.
سرمربی تیم شهرداری سیرجان درباره برنامه  این تیم برای حضور 

با  باشگاه های آسیا عنوان کرد: در هفته ای که گذشت  در جام 
مهدیه محمدخانی مسئول امور بین الملل و گلاره ناظمی مسئول 
برگزاری مسابقات فوتبال زنان درباره این مسابقات پرسیدیم،  هنوز 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نحوه برگزاری مسابقات و قوانین جذب 

بازیکن را برای ما ارسال نکرده است.
وی با اشاره به اینکه باید نامه نگاری با کنفدراسیون فوتبال آسیا 
انجام شود تا برنامه ریزی کنیم، گفت: در هر صورت کار بسیار سختی 
در پیش داریم و این موضوع همت همه جانبه فدراسیون فوتبال و 

مسئولان شهر سیرجان را می طلبد.
جهان نجاتی اضافه کرد: یکی از ضعف های بزرگ تیم های ملی 
ما نداشتن بازی تدارکاتی متناسب با تیم های خارجی بود و این 
موضوع برای تیم های باشگاهی هم صدق می کند بنابراین با حضور 
در جام باشگاه های آسیا نتیجه ای نخواهیم گرفت. باید بتوانیم همه 
چیز را ارزیابی کنیم و حداقل دو بازی تدارکاتی خوب را برای تیم 

ما در نظر بگیرند.
وی یادآور شد: در جام باشگاه های آسیا با تیم های هند و ازبکستان 
همگروه شدیم و زمانی که سرمربی تیم ملی فوتبال زنان بودم، 
ملی پوشان با این تیم ها بازی کردند و تقریبا شناخت کافی از سبک 
این تیم ها دارم. باید با برنامه ریزی قوی و با کمک فدراسیون و 

مسئولان شهری برای این رقابت ها آماده شویم.
سرمربی تیم شهرداری سیرجان تصریح کرد: فوتبال زنان ایران همراه 
با فوتبال دنیا به سمت حرفه ای شدن پیش می رود. مسابقات جام 
باشگاه های آسیا برای دومین بار برگزار می شود و در سال نخست 
کنفدراسیون فوتبال آسیا تنها قهرمان باشگاه های استرالیا و ژاپن را 
برای این رقابت ها انتخاب کرد. زیرا این کشورها بیشترین تماشاگر 

را در فوتبال زنان داشتند.
وی اضافه کرد: امسال نیز ای اف سی مسابقات را به صورت شرق 
و غرب برگزار می کند و ۴ کشور از شرق و ۴ کشور از غرب را به 
این رقابت ها دعوت کرد. ایران نیز به دلیل برگزاری لیگ منظم به 
این رقابت ها دعوت شد. اگر دوستان خوب بمی می گویند که چرا 
ما هفت سال قهرمان شدیم اما دعوت نشدیم باید بدانند که جام 
باشگاه های آسیا تازه دو سال است که برگزار می شود و تصمیم آن 
هم برعهده  کنفدراسیون فوتبال آسیا است. اجحاف در حقی کسی 
صورت نگرفته و امیدوارم سال های آینده این اتفاق برای تیم های 
دیگر بیفتد. باید یاری کنیم تا شهرداری سیرجان نماینده خوبی برای 

فوتبال زنان در این رقابت ها باشد.

خود رئال مادرید هم نمی توانست
 در سوپرلیگ شرکت کند!

»مریم جهان نجاتی«:

در جام باشگاه های آسیا نتیجه نمی گیریم

»سیده الهام حسینی«: 

دختران وزنه بردار در آسیا 
مدعی خواهند شد

یزد آمادگی میزبانی مسابقات هندبال
 آسیا را داراست

دارنده نخستین مدال بین المللی وزنه برداری زنان ایران 
برای کسب  گفت: دختران ملی پوش در وزنه برداری 
تجربه به مسابقات جهانی یا آسیایی اعزام نمی شوند، 
بلکه یک برنامه بلندمدت در دستور کار است که آنان را 

به مدعی در قاره کهن تبدیل می کند.
سیده الهام حسینی روز گذشته با اشاره به مشکلات 
ناشی از کرونا در ورزش اظهار داشت: وزنه برداری یکی 
از رشته هایی بود که از ویروس کرونا آسیب دید. چون 
مدت ها تمرین را انفرادی کرد و بعد از آن نیز مجبور 
بودیم برای جبران کاستی ها تمرینات سنگینی را در 
و  وزارت ورزش  با تمهیدات  قرار دهیم.  کار  دستور 
فدراسیون وزنه برداری تیم مهیای مسابقات قهرمانی 
آسیا شد و در نهایت ما به ازبکستان آمدیم تا با رقیبان 

خود در قاره کهن به روی تخته برویم.
وی ادامه داد: برخی تصور می کنند که اعزام دختران 
ایرانی نمایشی یا برای کسب تجربه است اما اینگونه 
نیست و با توجه به زحماتی که کادر فنی و بازیکنان 
برای کسب نتیجه خواهند کشید روند رو به رشد تیم 
شروع  شده و بدون شک در آینده بیشتر از وزنه برداری 
زنان ایران در سطح قاره کهن خواهید شنید.  هر چند 
به  نگاه  و  داریم  به حمایت  نیاز  برای مدعی شدن 

وزنه برداری در بین زنان باید بیش از  پیش باشد.
دارنده مدال برنز مسابقات بین المللی ترکیه با اشاره به 
اعزام دختران ایرانی به تورنمنت های بزرگ در چند سال 
اخیر گفت: باید از فدراسیون، وزارت ورزش و نهادهای 
مسئول تشکر کنیم. این یک اقدام بزرگ و ماندگار 
بود. من تاکنون چهار تورنمنت بزرگ در سطح جهان را 
تجربه کردم. دیگر دید منفی یا نگاه خاص به زنان ایرانی 
وجود ندارد و این نگاه اکنون جای خود را به  احترام به 
رقیب داده است. مسئولان وزنه برداری آسیا زنان ایرانی 
را قابل احترام، قدرتمند و رقیب برای دیگران خواهند 

دانست و این موجب اعتماد به نفس خواهد بود.
رعایت  و  مسابقات  شرایط  درباره  حسینی 
دستورالعمل های بهداشتی در تاشکند گفت: مسئولان 
ازبک نهایت تلاش خود را به کار گرفتند تا بتوانند 
و  مسابقه  محل  در  را  بهداشتی  دستورالعمل های 
تمرینات ورزشکاران به کار گیرند. این موجب خواهد 
شد تا دغدغه ابتلا به این ویروس در بین ورزشکاران 

کمتر از گذشته باشد.
روز شنبه در  از  آسیا  مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
تاشکند ازبکستان آغاز شد. روز یکشنبه و در دومین 
روز این پیکارها »پوپک بسامی« نخستین نماینده 
وزنه برداری زنان در دسته ۵۵ کیلوگرم گروه B به روی 
تخته رفت و الهام حسینی سوم اردیبهشت به روی 

تخته خواهد رفت.
»پوپک بسامی« در دسته ۵۵ کیلوگرم، »فروغ یونسی« 
در دسته ۷۱ کیلوگرم، »الهام حسینی« و »الناز باجلانی« 
در دسته ۸۱ کیلوگرم و »فاطمه یوسفی« در دسته به 
اضافه ۸۷ کیلوگرم نمایندگان ایران در قهرمانی آسیا 

هستند.
الهام حسینی تاکنون در مسابقات قهرمانی آسیا نینگبو 
چین، قهرمانی جهان تایلند و جام بین المللی نعیم 
سلیمان اوغلو و مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان 

شرکت کرده است.

گفت:  ایران  هندبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو 
رشته  این  آسیایی  بزرگسالان  قهرمانی  مسابقات 
در دی ماه سال ۱۴۰۰ برگزار می شود، یزد با توجه به 
وجود سالن های مناسب ورزشی و محل های اسکان  
ورزشکاران آمادگی لازم را برای برگزاری این دوره از 

رقابت ها دارد.
با اعلام این خبر  ابوالفضل خوشنویس روز گذشته 
میزبانی  برای  مناسب  زیرساخت های  وجود  افزود: 
رقابت ها در یزد، از اهمیت زیادی برخوردار است که 

امکانات آن در استان وجود دارد.
وی به اهمیت برگزاری مسابقات بین المللی و نقش آن 
در توسعه این رشته و ایجاد انگیزه در بین ورزشکاران 

یزدی اشاره کرد و یادآور شد: هیات هندبال استان 
به خاطر زیرساخت های مناسب، پیگیر میزبانی است.

وی با بیان اینکه با وجود زیرساخت های استاندارد 
دوره  این  میزبانی  کسب  برای  زیادی  شانس  یزد   ،
ابراز امیدواری کرد که بتوان با  از مسابقات را دارد، 
در  آن  توسعه  برای  آسیا  هندبال  مسابقات  برگزاری 

استان بیشتر اقدام کرد.
به گفته خوشنویس، برگزاری این رقابت ها تا دی ماه 
امسال بر اساس شرایط و وضعیت کرونا با تصمیم 
مسوولان ورزش و لحاظ کردن نکات دقیق بهداشتی 
در پیشگیری از ویروس است و در این ارتباط اقدام 

لازم طبق مقررات به عمل می آید.
اولین دوره مسابقات چند جانبه بین المللی هندبال به 
مدت یک هفته از دوم اسفندماه سال ۱۳۹۹ با حضور 
تیم های ملی نوجوانان و جوانان ایران و کشورهای 
عراق، ازبکستان و تیم منتخب یزد در سالن ورزشی 

دانشگاه یزد برگزار شد.
یزد ۴۸ هیات ورزشی و ۶۲ هزار ورزشکار بیمه شده 
دارد و ۲ هزار نفر در رشته هندبال فعال هستند و این 
استان یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر جمعیت دارد که 
۸۷ درصد در ۲۴ شهر و بقیه در روستاها و آبادی ها 

زندگی می کنند.

سوژه

مستطیل سبز

 وزنه برداری

توپ و تور
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ورزشی

حجت الاسلام و المسلمین دکتر ایمانی، امام جمعه فردیس 
گویی  و  گفت  فرهنگی،  انقلاب  سالروز  فرارسیدن  درخصوص 

اختصاصی با »دنیای هوادار« داشت.
دو  فرهنگی  انقلاب  درخصوص  کرد:  خاطرنشان  ابتدا  در  وی 
بحث مهم مطرح است، یک موضوع درخصوص شورای انقلاب 
و  تاسیس،  راحل  امام  حضرت  دستور  به  که  است  فرهنگی 
تمامی  و  داشت  خواهند  برعهده  کشور  در  فرهنگ  مهندسی 

مصوبات این شورا در هر مبحثی در کشور لازم الاجرا است.
دکتر ایمانی افزود: متاسفانه مقوله فرهنگ در کشور ما سالیان 
مدیدی است که جدی گرفته نشده است و قدم هایی که باید در 
جهت تعالی فرهنگ برداشته شود، به بهانه های مختلف عملی 

نشده و به این مقوله مهم پرداخته نمی شود.
وی تصریح کرد: با روی کار آمدن دولت های مختلف، با مقوله 
مهم فرهنگ به صورت سلیقه ای برخورد شده است، حتی به این 
موضوع در صدا و سیما، آموزش و پرورش و آموزش عالی کشور 
به عنوان دستگاه های اصلی متولی فرهنگ  هم در حد مطلوبی 

پرداخته نمی شود و این موضوع یک نقطه ضعف بزرگ است.
وی تصریح کرد: به طور کلی مدیریت مجموعه هایی که اجرایی 

نبوده و  را برعهده دارند، رضایت بخش  کردن کارهای فرهنگی 
مدیریت واحدی در این فضا حاکم نیست، همین امر موجب 
شده، در مباحثی چون برگزاری مجالس مختلف اعم از جشن ها 
و  شهروندی  حقوق  چون  مباحثی  یا  مختلف  مراسمات  و 

شهرنشینی پیشرفت قابل ملاحظه ای را شاهد نباشیم.
دکتر ایمانی گفت: در بخش های استانی یا شهرستانی که بخش 
دوم صحبت ما است، این مبحث متاثر سیاست های کلان کشور 

بوده است و نمی توان به صورت جزیره ای عمل کرد.
وی تصریح کرد: تمامی دستگاه ها در سطح کشور و یا استان 
بودجه فرهنگی را در اختیار دارند، اما در بسیاری از موارد این 
تاثیرگزاری  و  نمی شود  خرج  مناسبی  موضوعات  در  بودجه 
فرهنگی هم ندارد، که به این موضوع باید به شکل جدی پرداخت 

شود.
امام جمعه فردیس در پایان خاطرنشان کرد: کشور ما در حال 
حاضر نیازمند یک انقلاب فرهنگی است، همان طور که در سال 
۱۳۵۷ کشور ایران یک انقلاب سیاسی بزرگ داشت، حالا باید 
در مقوله فرهنگ هم، یک و تغییر و تحول اساسی در کشورمان 
ایجاد کنیم تا بتوانیم کشور و جامعه را به سمت رشد و تعالی 

سوق دهیم.

پرداختن دستگاه های متولی فرهنگ، به این مقوله مهم رضایت بخش نیست؛

امام جمعه فردیس: کشور ما در حال حاضر نیازمند 
یک انقلاب فرهنگی است

مفلسانیم و هوای می و مطرب داریم!

دستگیری تولید کننده شیرآلوده در مینودشت؛

شیرهای آلوده پیش از رسیدن به چرخه 
غذایی مردم معدوم شد  

تعدادی از تجهیزات آزمایشگاه پاتولوژی بومی سازی شد

احوالی  و  حال  خوش  مردمان  والانصاف  و  الحق 
هستیم. یعنی هر هاگیر و واگیری که به پا شود، 
هر درد و مرضی که بیابد، زلزله و سیل و آتشفشان و 
تورنادو از زمین و آسمان ببارد، یک کاری را ابدا پشت 

گوشمان نمی اندازیم که نمی اندازیم. یعنی نمی شود 
که بیاندازیم. وزن و اندازه این کار به قدری است که 
پشت گوش جا نمی شود. سالها هم هست که دائم 
می گوییم نخریم و نخریم و نخریم اما دائم می رویم 
و می خریم و می خریم. نه تخم مرغ صفی و مرغ 
آب بسته و گوشت سر به فلک کشیده و شیر پالم 
دار ناخالص و روغن تراریخته قحطی زده و امثالهم 

را نمی گویم.
حرف از اتول است. همین چهارچرخ های بی قواره 
ایران  و  سایپا  کارخانجات محترم  که  دوپیچ حلبی 
خودرو به قیمت خون پدرشان به مردم قالب می کنند 

آن هم با صف و نوبت و قرعه و بوق و کرنا.

داد  خبر  متهمی  دستگیری  از  مینودشت  دادستان 
که  شیرهای جمع آوری شده از دامداران را با موادی 
مانند شکر، روغن، آب پنیر و آب مخلوط و سپس به 
یک مرکز جمع آوری شیر در یکی از شهرستان های 

همجوار تحویل می داد.
ایزد گفت: این متهم پس از گزارشی که دیروز سربازان 
دادستانی  به  شهرستان  این  زمان)عج(  امام  گمنام 
اعلام کردند و با تلاش پلیس اطلاعات شناسایی و 

بلافاصله دستگیر شد.
وی ادامه داد: شیرهای کشف شده در کارگاه این فرد، 

با نظارت نماینده دادستان معدوم شد.
دادستان ایزد ادامه داد: مرکز جمع آوری شیری هم 
که این فرد شیرهای آلوده را به آن تحویل می داد 
پلمب شد و تا زمانی که جواب نمونه برداری های اداره 
بهداشت اعلام نشود، شیرهای موجود در این مرکز وارد 

چرخه مواد غذایی مردم نخواهد شد.
وی گفت: برای این فرد به اتهام تهدید علیه بهداشت 
عمومی از طریق مخلوط کردن شیر با مواد غیرمجاز 
پرونده تشکیل شده و بررسی برای گستردگی کار این 

فرد و همدستان احتمالی او در حال انجام است.

یک شرکت دانش بنیان موفق به بومی سازی تعدادی از 
دستگاه های مورد استفاده در آزمایشگاه پاتولوژی شد.

و  علمی  معاونت  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 

فناوری ریاست جمهوری، حمید رمضانی مدیرعامل این 
شرکت دانش بنیان گفت: تجهیزات و دستگاه های مورد نیاز 
در آزمایشگاه های پاتولوژی در این شرکت دانش بنیان تولید 
می شود که برای تشخیص بیماری های مختلف از جمله 

سرطان می توان از آن ها استفاده کرد.
وی در ادامه بیان کرد: برای نمونه هنگام مراجعه یک بیمار 
و مشاهده علائم یک بیماری خاص از سوی پزشک، ممکن 
است دستور برداشتن مقداری از بافت بدن بیمار از اندام و 

محیطی که مشکوک به بیماری است صادر شود.

آزمایشگاه  در  بافت  این  افزود:  فناوری  عرصه  فعال  این 
تا مشخص شود که  قرار می گیرد  بررسی  پاتولوژی مورد 
بعنوان مثال آلوده به سرطان است یا خیر. برای تشخیص 
این مسئله به دستگاه های مختلفی نیاز است. یک دستگاه 
ممکن است وظیفه برش بافت را داشته باشد و یک دستگاه 

دیگر نیز بافت را بررسی کند.
رمضانی ضمن ارائه توضیحات بیشتر با بیان اینکه،  در 
یک آزمایشگاه پاتولوژی زنجیره ای از دستگاه های مختلف 
برای تشخیص وجود دارد، افزود: این ممکن است ۲۰ یا ۳۰ 

دستگاه مختلف را درگیر کند که پیش از این تقریباً همه 
این دستگاه ها از خارج از کشور وارد می شد.

وی تصریح کرد: در حال حاضر این شرکت دانش بنیان 
فناوری ساخت این تجهیزات را در اختیار دارد و همه این 

دستگاه ها را در داخل کشور تولید می کنیم.
تصریح  همچنین  بنیان  دانش  شرکت  این  مدیرعامل 
کرد:قیمت دستگاه های این شرکت تقریباً یک دهم قیمت 
نمونه مشابه خارجی است. شاید یک دستگاه آمریکایی 
ظاهر زیباتری هم داشته باشد، اما ما مدعی هستیم که 
در برخی اوقات فناوری دستگاه های ایران ساخت ما از این 

دستگاه ها نیز بالاتر است.

نخود هر آش!دیالوگ

گوشه و کنار

»دنیای هوادار« دوم اردیبهشت 1358تاسیس سپاه پاسداران 
و 1359سالروز اعلام انقلاب فرهنگی را گرامی می دارد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 

از هفته سوم رقابت های لیگ قهرمانان آسیا در گروه سوم 
این مسابقات، تیم استقلال در سومین دیدار خود از ساعت 
۲۲:۱۵ دقیقه شب گذشته در ورزشگاه ملک عبدالله شهر جده 
به مصاف تیم الدحیل قطر رفت که این دیدار با برتری ۴ بر ۳ 
به سود شاگردان صبری لموشی در الدحیل قطر خاتمه یافت.
در این بازی، ارسلان مطهری )۴(، شیخ دیاباته )۳۴( و فرشید 

اسماعیلی )۷۴( برای استقلال گل زدند، همچنین اولونگا)۱۰ و ۲۷ 
و۸۵( و عبدالله الاحرق )۴۳( هن برای الدحیلی ها گلزنی کردند.

استقلالی ها در شرایطی این دیدار را واگذار کردند که عملکرد 
خوبی از خود به نمایش گذاشتند، شاگردان مجیدی که در 
برابر یکی از گران ترین تیم های قاره کهن جدالی نابرابر داشتند، 
در شرایطی سه امتیاز این دیدار را به حریف قطری خود واگذار 
کردند که نمایش قابل دفاعی از خود ارائه دادند و بازنده ای 

سربلند بودند.
آبی ها، همچنان در فاز تهاجمی می درخشند و با سه گل این 
دیدار، صاحب بهترین خط حمله این رقابت ها شدند، اما خط 
دفاعی استقلالی ها هنوز هم چشم اسفندیار شاگردان مجیدی 
است، جایی که هر چهار گل الدحیلی ها روی اشتباهات 
مدافعین استقلال به ثمر رسید و اشتباهات فردی مدافعان 

استقلال، کمر تیم فرهاد را شکست.

در  آبی ها  تهاجمی  عنصر  چهار  درخشان  عملکرد  از  جدا 
این دیدار )دیاباته، مطهری، قایدی و اسماعیلی(، جدال با 
قطری های متمول، بدترین روز حسین مرادمند و مسعود 
ریگی هم شد تا استقلال در روزی که حداقل لایق یک تساوی 

بود، بازنده شود.
خستگی استقلالی ها یکی دیگر از دلایل شکست تلخ شاگردان 
مجیدی در این دیدار بود، اما بدون شک این عملکرد شاگردان 
فرهاد مجیدی، فوتبال ایران را به داشتن تیمی مدعی در این 

فصل از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا، امیدوار کرده است.
جدا از تمام نقاط ضعف و قوت آبی ها، صحنه خطای پنالتی 
رخ داده بر روی مهدی قایدی، یکی از مهم ترین اتفاقات این 
دیدار بود، جایی که پنالتی واضح مدافع الدحیل بر روی 
مهدی قایدی به راحتی تمام دیده نشد، تا نماینده ایران از این 

اشتباه تاثیرگزار داوری، به شدت متضرر شده باشد.

نمایشِ جذاب آبی ها پایانی غم انگیز داشت؛

استقلالی که حریف مدافعانش و داور نشد!

لیگ قهرمانان آسیا
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مهدی صالحی

 خبرنگار

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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